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Vragen van het lid Jasper van Dijk (SP) aan de Staatssecretaris van Justitie 
en Veiligheid over de hervestiging van zieke vluchtelingen (ingezonden 
5 oktober 2018). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op de uitzending van Zembla «Vluchtelingenkinderen met 
kanker niet welkom in Nederland»?1 

Vraag 2
Waarom zijn er maximaal 30 plaatsen van het Nederlandse hervestigingsquo-
tum ingeruimd voor medische gevallen terwijl het hele hervestigingspro-
gramma juist bedoeld is voor de meest kwetsbare vluchtelingen? 

Vraag 3
Klopt het dat het medisch subquotum van 30 vaak niet gehaald wordt? Bent u 
bereid ervoor te zorgen dat er dit jaar minstens 30 vluchtelingen met 
medische problematiek naar Nederland kunnen komen? 

Vraag 4
Welke ruimte ziet u het medisch subquotum op te hogen en waarvan is dit 
afhankelijk? 
Zijn er nog andere subquota binnen de 750 hervestigingsplaatsen? Zo ja, 
welke? 

Vraag 5
Klopt het dat chronische ziekten niet vergoed worden door UNHCR vanwege 
financiële tekorten? Hoe hoog zijn de tekorten? 

Vraag 6
Hoe kan het tekort aan middelen bij de UNHCR zo groot zijn, aangezien u in 
uw brief van 12 juli schrijft dat de grootste nood is opgelost?2 

Vraag 7
Bent u bereid in EU-verband de financiering aan de UNHCR te intensiveren? 
Zo nee, waarom niet? 

1 https://zembla.bnnvara.nl/nieuws/kinderen-met-kanker-niet-welkom
2 BZDOC-1235421577-83 Brief Minister Kaag van 12 juli jl.
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Vraag 8
Hoe groot zijn de hervestigingsaantallen per EU-lidstaat in 2018? Bent u van 
mening dat Nederland en de EU voldoende hervestigingsplekken bieden? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid Van 
Ojik (GroenLinks), ingezonden 4 oktober 2018 (vraagnummer 2018Z17657).
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